

Title (en)

BALL-THROWING DEVICE, IN PARTICULAR FOR TENNIS BALLS.

Title (de)

BALLWURFEINRICHTUNG, INSBESONDERE FÜR TENNISBÄLLE.

Title (fr)

DISPOSITIF DE LANCEMENT DE BALLES, NOTAMMENT POUR BALLES DE TENNIS.

Publication

EP 0383892 A1 19900829 (DE)

Application

EP 89909675 A 19890828

Priority

AT 211188 A 19880829

Abstract (en)

[origin: WO9001975A1] A ball-throwing device, in particular for tennis balls (5), comprises a ball magazine (2), a ball-ejecting device (3) and a delivery device (6), which delivers the balls (5) individually from the ball magazine (2) to the ball-ejecting device (3). The ball-ejecting device (3) projects each ball in function of one its pre-programmable shooting settings which govern the speed, spin and/or direction of projection of the ball (5). The variable frequency of delivery of the delivery device (6) is controlled in function of the shooting settings of the ball-ejecting device (3), each shooting setting used by the ball-ejecting device for projecting a ball (5) being associated with a time interval which determines the delivery of the next ball by the delivery device (6). The intervals between balls can therefore be adapted to the relevant ball characteristics as in a real game.

Abstract (fr)

Un dispositif de lancement de balles, notamment pour balles de tennis (5), comprend un magasin de balles (2), un dispositif d'éjection de balles (3) et un dispositif d'amenée (6), lequel amène les balles (5) individuellement du magasin de balles (2) au dispositif d'éjection (3). Ce dernier lance chaque balle en fonction de l'un de ses réglages de tir pré-programmables qui régissent la vitesse, la giration et/ou la direction de lancement de la balle (5). La fréquence variable d'amenée du dispositif (6) prévu à cet effet est régulée en fonction des réglages de tir du dispositif d'éjection de balles (3), chaque réglage de tir utilisé par ledit dispositif pour lancer une balle (5) étant associé à un intervalle de temps qui détermine l'amenée de la balle suivante par le dispositif d'amenée (6). Les intervalles entre les balles peuvent donc être adaptés aux caractéristiques respectives de la balle comme dans un vrai jeu.

IPC 1-7

A63B 69/40

IPC 8 full level

A63B 69/40 (2006.01)

CPC (source: EP US)

A63B 69/40 (2013.01 - EP US)

Citation (search report)

See references of WO 9001975A1

Designated contracting state (EPC)

AT BE CH DE FR GB IT LI LU NL SE

DOCDB simple family (publication)

WO 9001975 A1 19900308; AT E92780 T1 19930815; AU 4186889 A 19900323; AU 620445 B2 19920220; CA 1324043 C 19931109;
EP 0383892 A1 19900829; EP 0383892 B1 19930811; US 5107820 A 19920428

DOCDB simple family (application)

AT 8900075 W 19890828; AT 89909675 T 19890828; AU 4186889 A 19890828; CA 609660 A 19890829; EP 89909675 A 19890828;
US 49056990 A 19900516